

30 November 2022

2022年11月30日

PYX Resources Ltd

Commences Operations at Strategic Malaysian Logistics Facility

PYX Resources Ltd启用马来西亚战略物流设施开展运营

Major and sustainable global producer of premium zircon, **PYX Resources Ltd** (PYX or the Company) (**NSX: PYX | LSE: PYX**) is pleased to announce it has started using a key logistics and inventory storage opportunity based on Kuala Lumpur's Port Klang port infrastructure.

全球高品位锆石的主要及可持续生产商PYX Resources Ltd(PYX 或公司,NSX: PYX | LSE: PYX) 欣然宣布启用吉隆坡巴生港的港口基础设施作为其主要的物流和库存仓储机会。

Port Klang is the second biggest port in the Southeast Asia region, marginally outside of the world's top 10, with its traffic reaching 13.7 million TEU in 2021. It is situated on the west coast of the Malay Peninsular on the Malacca Strait and is on one of the busiest shipping lanes in the world. Compared to PYX's actual logistics from Banjarmasin to Jakarta, Port Klang has an increased connectivity, more competitive port facility, higher efficiency, lower cost factors, excellent information systems and a green port management. The Free Commercial Zone permits the Company to carry out trade and manufacturing activities.

巴生港是东南亚地区的第二大港口,仅次于世界前十大港口,2021年运输量达到了1,370万标准箱。该港口位于马六甲海峡马来半岛西海岸,是世界上最繁忙的航线之一。与PYX目前的物流设施——马辰港以及雅加达港相比,巴生港的连通性更强、港口设施更具竞争力、效率更高、成本因素更低、信息系统更完善,且港口管理更绿色。其自由贸易区可以让公司开展贸易和生产活动。

The new storge option will provide significant benefits to PYX and its international clients, by: 新的仓储选择将为PYX及其国际客户带来以下重大利益:

- Reducing shipping time to end-use markets by several weeks compared to shipping directly from Banjarmasin in Indonesia.
- 与直接从印度尼西亚马辰港发货相比,抵达终端市场的运输时间缩短数周。
- Increasing predictability of shipments and onward arrival times.
- 提高装运和抵达时间的可预测性。
- Reducing shipping costs to many key markets; India, Europe and Americas.

- 降低到达如印度、欧洲和美洲等关键市场的运输成本。
- Providing a well-placed buffer stock to negate the effects of seasonal storms and other supply chain issues (which have hampered global supply chains recently).
- 提供适当的缓冲库存,以抵消季节性风暴和其他供应链问题(近期对全球供应链造成 了阻碍)的影响。

PYX Resources' Chairman and Chief Executive Officer, Oliver B. Hasler, said: "Port Klang is a bonded, free-trade, logistics hub perfectly suited to provide a low cost, rapid response logistics centre plugged into global markets.

PYX Resources董事长兼首席执行官何力先生(Oliver B. Hasler)表示: "巴生港是一个拥有保税区和自由贸易区的物流枢纽,是一个非常适合的提供接通全球市场的低成本且响应迅速的物流中心。

"Having this additional, world-class facility allows PYX to tap into Metal and Mineral Trading Company Wogen's supply chain, which assists PYX's cash flow and allows for a more mature and sophisticated sales approach.

"有了这个额外的世界级设施,PYX便可以利用金属和矿物贸易公司——五金集团(Wogen)的供应链,这有助于PYX的现金流动,并可以让公司采用更为成熟和复杂的销售方法。

"Our customers will gain significant benefit from the substantial improvements this new facility will bring to our logistics and handling as we grow the supply of our premium zircon product to global markets."

"随着我们向全球市场的高品位锆石产品供应的增长,这一新设施将为我们的物流和操作带来实质性改善,使我们的客户从中获得重大利益。"

ENDS *** 结尾 ***

PYX Resources Limited Oliver B. Hasler, Chairman and Chief Executive Officer 董事长兼首席执行官何力先生(Oliver B. Hasler)	T: +852 3519 2860 电话: +852 3519 2860 E: <u>ir@pyxresources.com</u> 电邮: <u>ir@pyxresources.com</u>
WH Ireland Limited (Financial Adviser & Joint Broker)	T: +44 (0)20 7220 1666
WH Ireland Limited(财务顾问兼联席券商)	电话: +44 (0)20 7220 1666
Harry Ansell / Katy Mitchell / Megan Liddell	
St Brides Partners Ltd (Financial PR)	E: pyx@stbridespartners.co.uk
St Brides Partners Ltd(财务公关)	电邮: pyx@stbridespartners.co.uk
Ana Ribeiro / Isabel de Salis / Isabelle Morris	

This announcement is authorised for release by Oliver B. Hasler, Chairman and Chief Executive Officer.

本公告由董事长兼首席执行官何力先生(Oliver B. Hasler)授权发布。

About Wogen (www.wogen.com)

关于五金集团(www.wogen.com)

Wogen was created in 1972 and is a leading international trader of off-exchange specialty metals and minerals, with a particularly strong presence in China, Asia and Europe. During the company's 47-year history it has developed a strong management team as well as a broad range of suppliers and customers around the globe, based on long-term relationships, giving unique market insights both on the demand and the supply side.

五金集团(Wogen)成立于1972年,是从事场外特种金属和矿物交易的领先国际贸易商,在中国、亚洲和欧洲拥有强劲的业务。成立47年来,公司建立了一支强大的管理团队,并在全球范围内建立了基于长期合作关系的广泛的供应商和客户网络,为需求端和供应端提供独特的市场见解。

Wogen's various business models include trading as a principal, providing sales & marketing distribution for producers and miners, and sourcing material for consumers on a global scale. Headquartered in London, Wogen has offices in Beijing, Shanghai, Guangzhou, Hong Kong, Moscow, Cleveland and Johannesburg and is represented by agents in the other major economies of the world.

五金集团的多种商业模式包括以委托人身份进行交易、为生产企业和矿业企业提供销售、营销和分销,以及在全球范围内为消费者采购材料等。五金集团总部位于伦敦,在北京、上海、广州、香港、莫斯科、克利夫兰和约翰内斯堡设有办事处,并在世界其他主要经济体设有代理商。

About PYX Resources

关于PYX Resources

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX) is a producer of premium zircon dual listed on the National Stock Exchange of Australia and on the Main Market of the London Stock Exchange. PYX's key deposits, Mandiri and Tisma, are large-scale, near-surface open pit deposits both located in the alluvium-rich region of Central Kalimantan, Indonesia. PYX, whose Mandiri deposit has been in production since 2015, is the 2nd largest publicly traded producing mineral sands company by zircon resources globally. Determined to mine responsibly and invest in the wider communities where we operate, PYX is committed to fully developing its Mandiri and Tisma deposits, with the vision to consolidate the mineral sands resources in Kalimantan and explore and acquire mineral sands assets in Asia and beyond.

PYX Resources Limited(NSX: PYX | LSE: PYX)是在澳大利亚国家证券交易所和伦敦证券交易所主板双重上市的高品位锆石生产商。PYX的主要矿床Mandiri和Tisma是大型浅层露天矿作业矿床,均位于印度尼西亚中加里曼丹省富含冲积层沉积物地区。PYX旗下的Mandiri矿床于2015

年投产,当前PYX已经成为拥有全球第二大锆石资源量的矿砂生产上市公司。公司决心在我们的作业区内进行负责任开采并投资更广泛的社区,致力于在充分开发Mandiri和Tisma矿床的同时,着眼于整合加里曼丹地区的矿砂资源及勘查和收购亚洲及其他地区的矿砂资产。